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Forelesningene
Studentene er stort sett fornøyd med de fysiske forelesningene, og setter pris på
at foreleser er ryddig og strukturert. Hun oppfordres til å fortsette å informere
om hvor vi befinner oss i læreboka underveis i forelesningene.

Opptak av forelesninger
Opptak av forelesninger fungerer ikke optimalt. Mange studenter uttrykker
ønske om at det zoomes inn på tavla, men dette er dessverre ikke mulig med
utstyret som finnes i salen per dags dato. For å lette på utfordringene knyttet
til dette foreslås følgende:

• Foreleser unngår å viske ut for hånd, for deretter å skrive noe annet over.

• Foreleser skal bli bedre på å gjenta spørsmål fra salen før hun svarer på
dem.

• Foreleser skal gjennomgående si høyt og tydelig hva hun skriver på tavla.

• Det skal vurderes om det kan legges ut forelesningsnotater, skrevet av noen
som har vært (fysisk) tilstede i forelesningen, på hjemmesida i etterkant
av hver forelesning.
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Øvingene
Studentene opplever øvingene som omfattende, men overkommelige. Det fores-
lås at foreleser, når hun ser at øvingen blir veldig lang, kan merke én eller flere
av oppgavene som valgfrie. Foreleser informerer om at hun syns et ærlig forsøk
på øvingen skal holde til “bestått”, og at det ikke er relevant hvor mye som er
gjort helt korrekt. Dette skal hun videreformidle til studassene i faget.

Øvingstimene
Det er ikke så mange som benytter seg av øvingstimene, men de som benytter
seg av tilbudet føler at de får god hjelp.

Smittevern
Studentene har ikke noe å utsette på ivaretakelsen av smittevern. Det foreslås
at rommets QR-kode gjøres enda mer synlig, slik at folk husker å registrere at
de har vært tilstede.
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